

Calendar

George cai

Now thru Sep 5

PiE Donation Days

Mon-Fri, Aug 28-Sep 1

Alternate Schedule, see [Calendar](#)

Tue, Aug 29

Yoga for Students and Staff, 4 PM, Rm V-24

YES! (Youth Empowerment Seminar) Program, 7 PM, Library

Wed, Aug 30

YES! Program *in Mandarin*, 7 PM, Library

Thu, Aug 31

Back to School Night, 6-9 PM

Fri, Sep 1

Senior Parent Network Meeting, 8:15 AM, Staff Lounge

Minimum Day, 1 PM dismissal, see [Calendar](#)

Mon, Sep 4

NO SCHOOL - Labor Day Holiday

Tue-Fri, Sep 5-8

Alternate Schedule, see [Calendar](#)

Tue, Sep 5

Yoga for Students and Staff, 4 PM, Rm V-24

Fri, Sep 8

Football, 4 PM JV, 7 PM Varsity, athletic field

现在到9月5日

PiE捐赠日

8月28日 - 9月1日, 周一至周五

备用时间表, 请参阅日历 [Calendar](#)

8月29日 周二

瑜伽 (学生和职员都可参加), 下午4点, Rm V-24

YES! (青年赋权研讨会) 项目, 下午7时, 图书馆

8月30日 周三

YES! (青年赋权研讨会) 项目, 国语, 下午7点, 图书馆

8月31日 周四

返校之夜, 6-9 PM

9月1日 周五

12级家长联络会议, 上午8:15, 职员休息室

最短日, 1 PM放学, 见日历[Calendar](#)

9月4日 周一

劳动节假期

9月5日至8日

备用时间表, 请参阅日历 [Calendar](#)

9月5日 周二

瑜伽 (学生和职员都可参加), 下午4点, Rm V-24

9月8日 周五

橄榄球, 下午4点JV队, 下午7点Varsity队, 运动场

Gunn

Kelly Section 1

PiE Announces Challenge Grant

【PIE宣布挑战资金】

Now thru Sep 5

【现在到9月5日】

PiE has just launched its 2017-2018 fundraising campaign. Please join us and help make a difference in the education of all kids in our community. PiE funds go to every Palo Alto district school and help principals staff programs that deliver a well-rounded education. In all Palo Alto schools, PiE's funding provides enrichment and support in the areas of STEM (Science, Technology, Engineering and Math), the Arts, and Wellness and Support. PiE-funded staff make a positive impact on our kids every day. Double your impact. Between now and September 5, gifts and pledges will be matched by a \$500,000 Back-To-School Challenge Grant. Please donate today at <http://papie.org/donate/>.

【PiE刚刚推出了2017-2018年的筹款活动。请帮助我们帮助改善社区中所有孩子的教育。PiE募款的资金将贡献给每个Palo Alto学区的学校。除此之外，资金还将帮助学校员工教育课程，提高教育水平。在所有Palo Alto学区的学校里，PiE的资助帮助了STEM（科学，技术，工程和数学），艺术类和身心健康领域的提高。PiE的资助帮助员工为孩子们提供正面影响与支持。让您为孩子们的支持加倍吧！从即日起到九月五日，所有的礼金与捐款将帮助我们达成“返校资金挑战”并且让学区获得500,000美金奖励。请马上捐赠吧：<http://papie.org/donate/>。】

Completed

YES! Stress Reduction and Wellness Presentation for Parents

Tue, Aug 29, 7-8:30 PM, presented in English with Spanish translation, Gunn Library

Wed, Aug 30, 7-8:30 PM, presented in Mandarin, Gunn Library

Say YES! to stress busting! Please come find out more about the stress reduction techniques that all Gunn freshman are learning through the YES! (Youth Empowerment Seminar) program. In about an hour, you will learn about the YES! program and experience some of the stress management techniques and mindfulness processes of this program. San Francisco Bay Area YES! Director Priya Mayureshwar and certified YES! instructor Allie Xiong will be giving us an sample of the YES! program which has benefited more than 10,000 students in Bay Area schools. Understand what YES! for school does and have your questions about the program answered. Wear comfy clothes, bring a water bottle, and get ready to have fun! Please [sign up here](#).

本信息可以中文版本阅读，请点击这里：<https://goo.gl/tbazQ6>

Para leer este mensaje en espanol, por favor presione: <https://goo.gl/4MBqai>

对破除压力说YES！请来参加这个活动，以便了解更多有关于GUNN一年级新生通过YES！（“青少年成长营”）课程项目所学到的减低压力技巧等方面的信息。在大约一个小时的讲座课程报告里，你将了解到YES！课程项目的内容和一些处理压力的技巧，以及这个课程项目里达到身心健康平衡的过程。旧金山湾区YES！课程项目总监，Priya Mayureshwar 与GUNN的家长，同时也是YES！课程项目合格认证的讲师，Alice Xiong，将会提供给我们一个在YES！课程项目里的实际示范，而这样的示范分享已经造福了湾区超过一万名以上的在校学生。请来参与了解YES！课程项目。如果你有任何问题，也可以在现场得到回答。穿上舒服的衣服，带上水壶来准备分享活动中的乐趣吧！请到这个链接上报名：[here](#).

2017 Back to School Night

Thu, Aug 31, 6-8:50 PM (see below schedule), Gunn High School

The Gunn Back to School Night will take place on Thursday, August 31st, from 6- 9 PM. This evening gives you a brief overview of your child's instructional program and lets you meet his/her instructors. Since time is limited, it is difficult to discuss any individual student's program. Instead, you may email your child's counselor or teacher (see [staff directory](#)) to arrange an appointment for discussing specific concerns.

george

2017 返校之夜

星期四，8月31日，6-8：50 PM（见下表），Gunn高中

Gunn返校之夜将于8月31日（星期四）下午6时至9时举行。当晚将会简要介绍您孩子的教学计划，并让您了解他/她的老师。由于时间有限，很难讨论任何个别学生的课程。您可以发送电子邮件给您的小孩的顾问或老师（见工作人员目录[staff directory](#)）安排约会以讨论具体问题。

Katie Section2

Here is a [form](#) to record your child's schedule, which can also be printed from the [Infinite Campus portal](#). Please ask him/her to complete it for your use as a guide on Thursday night. A [campus map](#) will help you locate classrooms (map also available in the main office). Spanish and Mandarin translation will be available for the first hour.

这里附带了一份可以记录您的孩子的课表的表格，[form](#)。这个表也可以在记录学生成绩的[Infinite Campus portal](#)。网站上找到。请让您的孩子认真填写这份表格，以便您周四晚上来学校参加“返校之夜”时使用。一份[campus map](#)学校的地图会帮您找到您孩子上课的教室（地图也可以在主要办公室的前台领取到）西班牙语和中文的翻译会在活动开始的第一个小时内提供。

Parking spaces at Gunn are currently very limited due to construction on our campus. Parents are encouraged to bike, carpool, use the Terman Middle school parking lot, or park on local streets. **Please bring a flashlight** for your use in areas that have low lighting...we look forward to seeing you!

因为装修，学校的停车位及其有限。家长们最好能够骑车，拼车，或者是将您的车停在其他的街道上然后走过来。**请您带手电筒来**，这样在晚上黑天的时候能为您照亮。我们很期待和您的见面！

BTSN Schedule (revised from pink flyer in BTS packet)

6:00-6:10 pm Zero, H Period or SELF

6:15-6:30 pm Principal's Welcome on Freshman Quad (north side of Spangenberg Theatre)

6:40-6:50 pm Period A

7:00-7:10 pm Period B

7:20-7:30 pm Period C

7:40-7:50 pm Period D

8:00-8:10 pm Period E

8:20-8:30 pm Period F

8:40-8:50 pm Period G

返校之夜的时间安排（和返校信息上面给的不一样，这是修改过的）

晚上6:00-6:10， Zero, H, 或者是SELF 课程

晚上6:15-6:30， 校长在新生广场上欢迎（在Spangenberg剧院的后方）

晚上6:40-6:50， A 课程

晚上7:00-7:10， B 课程

晚上7:20-7:30， C 课程

晚上7:40-7:50， D 课程

晚上8:00-8:10, E 课程
晚上8:20-8:30, F 课程
晚上8:40-8:50, G 课程

Zara

Gunn Sports Booster Passes Now Available

Thu, Aug 31, during BTSN

Boosters will be selling as well as handing out Sports Booster passes at Back to School Night. We will have a table set up to the left of Bow Gym--this is commonly called the Freshman Quad. So if you bought a Boosters pass please stop by to pick it up, and if you want to buy a Boosters pass we will have them for sale. Any questions please email Pam Perez at pep@pamperez.com.

八月三十一号, 星期四 在BTSN

ATTN: Parents of Seniors

Senior Portraits are taking place between now and January! Contact [Now and Forever Studio](#) (408) 354-8660 soon! Every year, the yearbook staff sets aside a portion of the yearbook for **Senior Baby Ads**. These ads allow parents of seniors to honor their child and send them a supporting message. Graduation from high school is a noteworthy step in every child's life that surely makes every parent proud. As a long-standing tradition at Gunn, these Senior Baby Ads help celebrate this monumental achievement. [Baby Ads Form](#) is due **Friday, October 27th!**

Section4 Linda

BikeMobile Success!

BikeMobile 成功!

About 50 bikes were tuned-up and repaired for free by BikeMobile mechanics at Gunn after school Wednesday. About 30 used bikes were also given away to students. Great job by PTSA Traffic Safety coordinator Jenny Zhang (left) and Gunn math teacher Toni Smith (right), who organized this great event. 周三学校放学后, Gunn BikeMobile机械师自由修理了大约50辆自行车。大约30辆自行车也被捐给学生。这项工作由PTSA交通安全协调员Jenny Zhang (左) 和Gunn数学老师Toni Smith (右) 组织。

Students Needed as Gunn Peer Tutors

需要学生作为Gunn同伴辅导老师

Dear Gunn Students, Here are 7 reasons to become a Gunn Peer Tutor now:

- 1 Share your love and expertise of your favorite subject.
- 2 Reinforce your own learning by teaching.
- 3 Help another student gain confidence and knowledge in their class.
- 4 Try something new.
- 5 Meet someone new.
- 6 Be a part of the Academic Center (AC) Community.
- 7 Earn Community Service Hours.

Peer tutors typically spend 1-2 hours per week in the AC. The Academic Center is accepting Peer Tutor Applications Now! Come apply in the AC (D-2) next to the Gunn Library.

亲爱的耿恩学生, 现在有7个成为Gunn同志家教的理由:

分享您最喜欢的主题的爱与专业知识。

通过教学加强自己的学习。

帮助另一位学生在课堂上获得信心和知识。

尝试新的。

认识新人。

成为学术中心 (AC) 社区的一部分。

获得社区服务时间。

同伴辅导老师通常每周花费1-2个小时。学术中心现在接受同伴辅导应用! 来Gunn图书馆旁边的AC (D-2) 申请。

Caroline2020 Section5

Volunteer @ Gunn

Gunn的校园义工活动

Want to know what you can do to help throughout the year? Get first-hand experience at Gunn by volunteering. Studies show parent involvement with the school contributes to a student's success. There are many jobs, some that bring parents on campus to serve students directly, and some that enable parents to work together. All are designed to make Gunn a strong, supportive, fun community! Sign up online today using the links below.

家长们想知道一年四季都能为孩子的校园生活提供什么帮助吗？成为Gunn的校园义工吧！研究结果显示，家长在学校方面的参与有助于学生的成功。目前学校有许多家长能参与的工作，有的需要家长进校园为学生提供比较直接的一些服务，有的则需要家长们齐心协力一起工作。无论是什么样的工作，目的都是为了使Gunn成为一个更加强大、相互扶持和有趣的社区！请使用下面的链接在线注册。

In addition, you may fill out and submit the [Parent Volunteer Survey](#). This form contains more detailed information about the specific volunteer needs in the College and Career Center, Academic Center, Dance Chaperones, individual school departments, and many other current school needs. Usually at this time of the year, at least 200 of these forms are returned. They are like gold and are the best way to help parents volunteer in the position or school department of their choice. Please fill out the [Parent Volunteer Survey](#) and return it to Norma Hesterman at nhesterman@pausd.org. Thank you!

PTSA: <https://goo.gl/forms/6unAxeaFDlyfq8yJ2>

Gunn: <https://goo.gl/forms/OM9jFxSuA4NH3fOP2>

此外，您可以填写并提交家长义工调查。该表格包含有大学就业指导中心，学术中心，舞会监护，学校各部门以及目前学校的许多义工需求的具体信息。通常在每年的这个时候，至少会收到200张义工调查表的回复。调查表是帮助父母自愿选择所要帮助的职业或学校部门的最佳方式。请填写“家长义工调查表”，并发送给Norma Hesterman，电邮地址：nhesterman@pausd.org。谢谢！

PTSA: <https://goo.gl/forms/6unAxeaFDlyfq8yJ2>

Gunn: <https://goo.gl/forms/OM9jFxSuA4NH3fOP2>

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Emily

Subscribe to The Oracle

Subscribe by Wed, Sep 6

Support Gunn's award-winning journalism program by buying your subscription to The Oracle. For \$45, you'll get 9 issues of The Oracle sent home, including our end-of-the-year senior magazine. If you didn't use the summer mailing to subscribe, please visit the SAC web store to [sign up for your subscription](#) by Wednesday, September 6.

订阅Oracle

9月6日，Wed订阅

通过购买您对Oracle的订阅，支持Gunn获奖的新闻计划。只要45美元，您将收到Oracle发送的9个问题，包括我们的年终资深杂志。如果您没有使用夏季邮件订阅，请访问[SAC网上商店](#)在9月6日星期三之前完成您的订阅。

PAUSD & PTAC

****NEW** Critical CA Legislation needs your voice this week!**

Advocacy is core to PTA's mission to positively impact the lives of all children and families. Several critical bills are before the California Legislature this session, and PTAC has an easy way for you to speak up--with just a click of a button! The CA legislature is back in session and will be voting any day now--this August only--on CA education bills through August 31st.

PAUSD & PTAC

****新的****关键的CA立法需要你的声音本周！

倡导是PTA对所有儿童和家庭生活产生积极影响的使命的核心。几个重要的法案是在加利福尼亚立法会本次会议之前，PTAC有一个简单的方法让你说话 - 只需点击一下按钮！CA立法机关回到会议上，将于八月三十一日前通过CA教育法案投票。

Emily

PTAC has partnered with local organization ClickMyCause to provide a FREE iPhone app to receive Palo Alto PTA Council mobile alerts. When you receive your alert:

- Click 1: open your alert
- Click 2: email Sacramento

These bills are up for vote in the coming days: pupil suicide prevention, mental health services, special education services, protecting our immigrant students, banning guns in school zones and helping our homeless students. Please help amplify PTA's advocacy by lending your voice to these important initiatives. For more information, see <http://ptac.paloaltopta.org/click-my-cause/>. Download the app here: <https://clickmycause.com/download/>.

PTAC已经与当地组织ClickMyCause合作，提供免费的iPhone应用程序来接收Palo Alto PTA Council移动警报。收到警报时：

点击1：打开你的警报

点击2：电子邮件萨克拉门托

这些法案在未来几天投了票：学生自杀预防，心理健康服务，特殊教育服务，保护我们的移民学生，禁止在学区进行枪支帮助无家可归的学生。请帮助扩大PTA的倡导力度，将您的声音放在这些重要举措上。有关详细信息，请参阅<http://ptac.paloaltopta.org/click-my-cause/> 在这里下载应用：<https://clickmycause.com/download/>.

****NEW** Did you miss the below Technology presentation at Gunn?**

Click [HERE](#) for slides from presentation.

Click [HERE](#) for slides from presentation on "Parenting in the Digital Age".

This event will be repeated on August 29th in the Paly Media Arts

Center. Email egarrison@pausd.org with questions.

****新的****你错过了Gunn的以下技术演示？

从演示中点击[HERE](#)查看幻灯片。

点击[HERE](#)，浏览“数字时代的育儿”演讲稿。

这个活动将在8月29日在Paly媒体艺术中心重演。电子邮件egarrison@pausd.org有问题。

Veronica Section 7

Technology in PAUSD High Schools

Mon, Aug 21, 7-8:30 PM, Gunn Library

Parents and guardians are invited to learn about PAUSD technology resources available to familiar including Infinite Campus, Schoology, student data & safety, and the future ready Chromebook initiative at each high school, among other topics. Spanish translation is available.

技術在PAUSD高中裏

八月二十一日，星期一，七點到八點三十分，在Gunn圖書館

我們邀請家長和監護人來學習我們的PAUSD技術資源，包括：Infinite Campus、Schoology、學生數據核安全、以及每個高中的未來準備好的Chromebook計劃等。

Community

****NEW** Spectra Art Teacher Wanted**

Duveneck Elementary (which has a dedicated art room), for Grade 2 - three classes every other Friday. 16 art sessions per school year TBD with classroom teacher. Classified position, credential not required. Artist with teaching experience preferred. Paid training available. September start time \$30.95/hour, plus 1 hour paid prep time for each 3 hours of teaching time
Contact PAUSD Art Coordinator Li Ezzell at lezzell@pausd.org (650) 329-3939.

社區

****新** 想找個新光譜藝術老師**

Duveneck小學（他們有個專門的藝術史），教二年級，每個星期五教三班。每年只要教十六個藝術課，代公佈，與課堂老師。是個分類的職位，所以需要憑證。但我們更喜歡藝術家有教學經驗。有新培訓。九月開始，\$30.95／小時，美三個小時教學生會加上一個小時付費預備期。請聯繫PAUSD藝術協調員Li Ezzell：lezzell@pausd.org (650) 329-3939。

Pow

Enjoy! Palo Alto Photo Contest

Now until Oct 31, 2017

Calling all photographers! Submit your favorite photos to the Enjoy! Palo Alto Photo Contest that showcases all the great things that Palo Alto offers and win prizes! The contest calls on photographers across Palo Alto to celebrate the community parks, open space, special events, public art, theatres and museums managed by our Community Service Department. Winners will be chosen in 11 different categories. The City of Palo Alto Community Services Department is proud to offer programs, activities and parks to meet all the needs of your family and to sustain a positive quality of life! More info at <https://enjoypaloaltophotocontest.wishpond.com/home/>. Submit your photos at <http://bit.ly/EnjoyContest>.

享用！帕洛阿尔托摄影大赛

现在开始，到10/31/2017截至

摄影师们注意！提交你最喜欢的照片到享用！帕洛阿尔托摄影大赛，它们展示了帕洛阿尔托所提供的奖品以利益！这次的比赛召集帕洛阿尔托所有的摄影师去市区公园，开放的空间，特殊活动，艺术展览，剧院和博物馆庆祝，活动由社区服务部管理。优胜者会从11个不同方面选取。帕洛阿尔托市社区服务部很高兴的提供不同的节目，活动和公园来满足您家人所有的需求，并保持正面的生活品质。如果想了解更多的信息，请登陆网站<https://enjoypaloaltophotocontest.wishpond.com/home/>。提交你的照片到<http://bit.ly/EnjoyContest>。

Pow

Palo Alto Chinese School is Accepting New Enrollment for 2017-2018

School year starts on Fri, Aug 18, at JLS Middle School

Palo Alto Chinese School has been serving the community in Chinese language instructions for 54 years and is still accepting new enrollment. Class meets every Friday 7-9 PM at JLS Middle School. There are two tracks. The Mandarin track is offered from Preschool to Grade 12, for students from heritage families. The Chinese as a Second Language (CSL) track is offered from intro, beginning, intermediate to advanced level for students with various exposure to Chinese language. Please join us for a school open house and classroom visit on 8/18 and 8/25. For more info, check <http://www.paloaltochineseschool.org/> or email contact@paloaltochineseschool.org.

帕洛厄尔托正招2017-2018学年新生

学年在星期五，八月十八号JLS中学开始

帕洛厄尔托中文学校已经为社区教了54年的中文，仍在接受新的学生。每节课将在星期五7点到9点JLS中学。有两种不同的课。国语轨道从学前班提供给12年级，来自遗产家庭的学生。如果中文是你的第二语言（CSL）将会提供初级，中级，到高级的中文配教给各种各样的中文语言的学生。请在8/15和8/25参观我们的课。如果有更多问题，请到<http://www.paloaltochineseschool.org/> 或者 email contact@paloaltochineseschool.org。

****NEW** Boy Scout Troop 50 Welcome Back Barbecue**

Sun, Aug 27, 11 AM-2:30 PM, Redwood Picnic Area, Mitchell Park

Palo Alto Boy Scout Troop 50 is having a barbecue on Sunday, August 27th, 2017, from 11 AM to 2:30 PM. Troop 50 is inviting kids interested in scouting and their parents. This is an excellent opportunity to learn about Troop 50. The free barbecue will be at the Redwood Picnic Area of Mitchell Park, 600 East Meadow Dr, Palo Alto 94303. For more information about Troop 50, please see the [Troop 50 website](#).

****新** 童子军队50欢迎回来烧烤**

星期天, 8/27十一点到两点半, Redwood Picnic Area, Mitchell Park

帕洛厄尔托童子军队50会在8/27十一点到两点半, Mitchell Park进行烧烤。50部队正在邀请队童子军有兴趣的小朋友和他们的父母。这是一个极好的机会去了解部队50。免费烧烤在Redwood Picnic Area of Mitchell Park, 600 East Meadow Dr, Palo Alto 94303。如果想更了解部队50, 请参考[Troop 50 website](#)。

Victor

****NEW** Silicon Valley Boychoir Auditions**

Mon-Fri, Aug 28-Sep 1, by appointment, Palo Alto

Auditions for the 2017-2018 season are held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto (600 Homer Ave). Open to 2nd-5th grade boys in the fall. High school and middle school boys with choir experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-singing, and provides flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB has performed for local events including performances with Stanford University, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View, and singing the national anthem at sporting events. Email info@svboychoir.org or visit <http://svboychoir.org>.

Beginning Sanskrit Classes

Classes begin Sun, Sep 10, 3 PM, St. Marks Episcopal Church, 600 Colorado Ave, Palo Alto

Sanskrita Bharati Palo Alto is organizing Sanskrit Classes for children (K-3rd grade) and adults for the school year 2017-18. Beginners are welcome. Classes will begin Sunday, September 10th at 3 PM. For more info: <http://www.sanskritabharatieastbay.org/en/>

****新鲜出炉** 硅谷男生合唱团测试演出**

周一至周五, 八月二十八日至九月一日, 具体时间根据预约决定, 地点Palo Alto

2017-2018季度的试炼表演会在Palo Alto, 600 Homer Ave的合唱团常规演练场所进行。2-5年级学生可以在秋天试炼演出, 而有合唱团经验的初中和高中学生可以参加高级别的测试表演。SVB提供个性化的歌唱, 音乐理论, 和即兴演唱训练, 并且会为事情太多忙不过来的家庭提供可变, 活性的课程时间表! SVB除了开展自己的演唱会之外, 还为本地的活动演唱, 并且为体育活动唱美国国歌。有幸请到SVB演唱的地点包括: Stanford, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View.

邮件地址: info@svboychoir.org 网站: <http://svboychoir.org>

Sanskrit课即将开始

第一节课是九月十日, 周日, 下午三点, St. Marks Episcopal Church, 600 Colorado Ave, Palo Alto (要输入Google Maps的东西我就不翻了, 呵呵)

背景知识: Sanskrit是印度教的主要语言

Sanskrita Bharati Palo Alto这个学年会开展给幼儿园至小学三年级学生和成人课程。之前没学过的也可以参加。

网站: <http://www.sanskritabharatieastbay.org/en/>

Section11 :George Zheng

13 Conversations About "13 Reasons Why"

Wed, Sep 13, 6:30-8:30 PM, Parents Place, 200 Channing Ave, Palo Alto

The Netflix series "13 Reasons Why" is an unflinching look at suicide, teen cruelty, rape culture, and adolescent emotional turmoil and trauma. Teens and tweens are entrenched in a world of social media

that may give the illusion of connectivity, but can just as easily be isolating. Although the series advocates for communication and basic human decency, it doesn't explore the role of depression and other underlying mental health concerns. Join us for an important discussion about how to talk with your teen or tween about these topics in a way that is approachable, informed, and open. With Havi Hall. Fee: \$45. Register [HERE](#).

FIRST Robotics Community Team 6036 seeking new members

Team 6036, a community team for the 2017 FIRST robotics competition season is seeking new members to join the team. The team has been active for 2 years and is open to all area high schoolers interested in coding, computer design, graphic design, robotics, electronics, marketing and finance. Students will work alongside adult mentors to design, build and promote their robotic creation. For more information visit www.peninsularobotics.org or contact Pam Morgenfeld at payouthrobotics@gmail.com.

13 关于“13个为什么的理由”的对话

星期三, 9月13日, 6:30-8:30, 父母广场, 200 Channing Ave, Palo Alto

Netflix系列“13个理由为什么”是对自杀, 青少年的残忍, 强奸, 和青春期情绪动荡和创伤的一种坚定不移的看法。青少年扎根在一个社交媒体可能给人带来幻觉的世界中, 但也可以把他们和社交媒体轻而易举地隔离。虽然这一系列倡导沟通和基本的人性化, 但它并没有探索抑郁症和其他潜在心理健康问题。加入我们, 讨论如何以平易近人, 知情和开放的方式与您的孩子谈论这些话题。地点: 哈佛厅。费用: \$45。点击[这里注册](#)。

第一机器人社区团队6036寻求新成员

6036队, 一个将要参加2017年第一届机器人大赛的社区团队正在寻求新成员。该团队活跃了2年, 对所有对编码, 计算机设计, 平面设计, 机器人, 电子, 营销和金融感兴趣的高中生开放。学生将与成年导师一起设计, 建造和推广他们的机器人创作。欲了解更多信息, 请访问www.peninsularobotics.org或联系Pam Morgenfeld在payouthrobotics@gmail.com。